



思源通訊

Cupertino Chinese School P. O. Box 502 Cupertino, CA 95015-0502
www.cupertinocs.org

Volume 2020-1, August 21, 2020

校務通知

School Calendar

8/21/2020 (8:00pm 週五)家長會

8/23/2020 (7:00~8:00pm 週日)
領教科書

8/28/2020 (週五) 開學

8/21/2020 CCS Parents' Meeting
(8:00pm, Friday)

8/23/2020 (7:00~8:00pm, Sunday)
Pick up Textbooks

8/28/2020 (Friday) First Day of School

校長的話

二個月的暑假一下子就結束了，大家是否還沉浸在放假的輕鬆生活中？受到疫情的影響，思源中文第一學期將進行網路上課，自今年三月起，思源就已經將教室上課轉換成網路課程，做到停課不停學的目標，在五月底舉行一個別開生面的網路畢業典禮來祝福我們的畢業生。經過暑假的休息與準備，思源的老師們為今年的網路教學做了

最好的準備，八月二十八日是思源中文的開學日，期待與你們一同為孩子的中文學習一起努力。無論是全校的家長會或是各班的家長會，學校會用網路進行，保持學校和家長的互動。今年也是思源中文的三十周年，雖然我們沒有辦法聚在一起慶祝學校的生日，但是在十一月份將舉辦一個網路上的慶祝活動，學校也會舉辦三十週年的繪畫比賽，希望各位家長和學生可以參與思源的慶生活動，詳細活動會在之後的思源通訊公佈。

Message from the Principal

The two-month summer vacation is coming to an end! Are you still enjoying the relaxing summer? Since March, we have switched our classes from the classroom to online, to achieve our goal of non-stop learning. During the summer break, our teachers have made the best preparation for this year's online classes. Our school will begin on 8/28. We are looking forward to working with you on your child's Chinese learning. We will be using Zoom for parents' meetings to ensure smooth interactions between the school and parents. Additionally, this year is the 30th anniversary for Cupertino

Chinese School. Although we are not able to celebrate the school's birthday together, we will have an online celebration in November. The school will also be organizing a drawing competition for the 30th anniversary. Parents and students are encouraged to participate in the celebrations, the details of which will be announced in the subsequent CCS Newsletter.

近期活動 Recent Event and Activity

2020-2021 中文學校家長會

請家長們於本週五參加全校家長會。

時間：8/21/2020 8:00pm

Zoom Meeting:

<https://us02web.zoom.us/j/9406020200?pwd=ZDhEVGt4b2Y2K2wvMTIvT29oekxBQT09>

Meeting ID: 940 602 0200

Passcode: iloveccs

Topic: CCS Parents' Meeting

Time: Aug 21, 2020 08:00 PM Pacific Time (US and Canada)

Join Zoom Meeting

<https://us02web.zoom.us/j/9406020200?pwd=ZDhEVGt4b2Y2K2wvMTIvT29oekxBQT09>

Meeting ID: 940 602 0200

Passcode: iloveccs

領教科書

教科書領取方式: 請先印出教科書領取單 (領取單已經跟開學通知書一起email給家長們), 並且填好, 於8/23/2020 星期日下午7:00pm-8:00pm到Monta Vista High School 的辦公室前停車場領書, 當天憑單據領書, 可以找人代領, 請代領人務必簽名。如果當天無法領取, 請提前用 Email (cupertinocs@yahoo.com)通知學校。

時間: 8/23/2020 7:00pm~8:00pm

地點: 中文學校辦公室前停車場 (Monta Vista High School辦公室前停車場)

Textbook Pick up

Textbook pickup: Please print out the textbook claim form (Please check your email). Fill it out and bring it with you when you pick up the textbook. We will distribute textbooks on Sunday (8/23) at the Monta Vista High School parking lot which is in front of the school from 7:00pm-8:00pm. If you are unable to pick up a book on that day, please notify the school by email (cupertinocs@yahoo.com) in advance.

Time: 7:00pm~8:00pm, 8/23/2020

Location: Monta Vista High School parking lot

畢業典禮照片 Zoom Graduation

